
IN DEZE NIEUWSBRIEF

VOORWOORD VAN DE DIRECTEUR

J     . Maeren

Beste lezer

Het eerste trimester lijkt met een enorme snelheid voorbij te razen. Terwijl de laatste activiteiten en
lesweken worden georganiseerd, verschijnt de komende uitdaging al langzaam zichtbaar aan de
horizon: de proefwerken.

Proefwerken vormen een belangrijk onderdeel van de onderwijsloopbaan. Leerlingen bewijzen met
behaalde resultaten niet enkel de theoretische kennis over een bepaald onderwerp, maar tonen ook aan
hoe goed ze verbanden kunnen leggen en de leerstof beheersen.

Wetenschappelijk onderzoek toont aan dat leerstof écht blijft plakken in het brein als je regelmatig en
actief de leerstof verwerkt. Kernleerstof selecteren uit een cursus en organiseren in een structuur of
mindmap zijn voorbeelden van actieve verwerking. Leerstof overschrijven en herlezen behoort niet tot
die categorie.

Naast het belang van hard studeren, is gezondheid minstens even belangrijk. Eet gezond, plan
doordacht een pauze in en neem voldoende nachtrust. Een goede balans tussen studeren en
ontspannen helpt om met vertrouwen de proefwerken aan te gaan.

Ik wens jullie allen het allerbeste voor de komende proefwerken. Met de juiste inzet en een doordachte
aanpak kunnen leerlingen de proefwerken met glans doorstaan.
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Deze zomer hebben de bosbranden het kasteel van onze Sint serieus beschadigd. Alle pieten zijn ingeschakeld
om de schade aan te pakken. Daarom kwam de Sint op vrijdag 10 november met een delegatie pieten naar onze
school om een spoedcursus ‘Hoe word ik een stoere piet’ te geven aan onze eerstejaars.

Van pakjes stapelen tot over daken lopen, alles werd geoefend. Het was een lust voor het oog om te zien hoe
eerstes en zesdes enthousiast samenwerkten.

We sloten de namiddag af met een heuse pietendans en een beloning voor al onze brave kinderen in Immac.

SINT EN PIETEN LEVEN ZICH UIT

HALLOWEENFILMAVOND

SIMON IN HET VLAAMS PARLEMENT

Dit alles werd mogelijk gemaakt dankzij Youca, een
jeugdorganisatie die jongeren de mogelijkheid biedt om zelf
een dagje mee te lopen in een bepaald beroep naar keuze. 

Op donderdag 13 oktober mocht Simon Pollentier uit 6LWE een
dagje meelopen met Vlaams volksvertegenwoordiger Maaike De
Vreese. Zo kon hij aan den lijve ondervinden hoe het is om in het
Vlaams parlement te werken. De dag startte met een
interessante rondleiding, daarna mocht Simon een vraag stellen
aan Jo Brouns, onze Vlaams minister van Werk, Economie,
Innovatie en Landbouw. In de namiddag mocht Simon ook nog
de plenaire zitting in het federaal parlement bijwonen. 

Op vrijdag 20 november organiseerde de leerlingenraad
een filmavond. Die ging door in de Agora die voor de
gelegenheid gezellig was ingericht. We kozen twee films,
zo was er voor elk wat wils. De eerste film was ‘Karate
Kid’. Daarna volgde een film voor de durvers: de
horrorfilm ‘Us’. Tijdens de film kon iedereen genieten van
een heerlijk bakje popcorn dat werd aangeboden door de
leerlingenraad. Het werd een gezellige avond.

“Het was een zeer leerrijke dag. Ik zou iedereen aanraden volgend jaar deel te nemen aan de Youca-dag. Het is
een zeer leuke manier om de jobwereld te leren kennen. Ik kijk er met veel plezier op terug.”, aldus Simon.



Er binnenkort opnieuw een warm moment volgt om alle leerlingen nog even een hart onder de riem te
steken voor de start van de kerstproefwerken?

Onze school op 9 maart 2024 een grote reünie organiseert voor alle oud-leerlingen die bij ons afstudeerden
tussen 2000 en 2022? Meer info kun je binnenkort vinden via onze facebookpagina, op onze website of in
één van de volgende nieuwsbrieven.

De eerste en de tweede graad naar de film Close, van Lukas D’hondt, ging kijken in het CC Casino Koksijde?
De vierdes schreven een recensie in de les Nederlands en zorgden voor een passende lay-out in de les
informatica.  

We er op  15  november  in  slaagden  de  hele school  te evacueren  in  zeer  korte tijd?  Het  duurde amper  
5 minuten en 30 seconden om 357 leerlingen en een 40-tal personeelsleden veilig en gestructureerd te
evacueren naar de noodverzamelplaats naast het gemeentehuis.

 

 

Pjotr (3NW) , Arion (1Ad), Lewis (1Ac), en Tiezz (1Ac)
namen afgelopen maand deel aan de
internationale junior-kampioenschappen zeil-
wagenrijden in Gravelines. Ze trokken voor drie
dagen naar Noord-Frankrijk met hun team. De
eerste wedstrijdervaring was een succes en de
jonge zeilwagenrijders mochten de beker voor “fair
play” mee naar huis nemen.

4 JONGE ZEILWAGENRIJDERS KUNST IN TEN BOGAERDE

Op 26 oktober gingen de leerlingen van 3 en 4
Humane wetenschappen in het kader van het vak
kunstbeschouwing op bezoek naar het
Kunstencentrum Ten Bogaerde. Ze kregen er een
enthousiaste uitleg over de historische site, over de
werken van de beeldhouwer George Grard en de
kleurrijke schilderijen van de Gentse kunstenares
Joëlle Dubois. Zij bevraagt in haar kunstwerken de
invloed van sociale media op haar leven. Daarnaast
probeert ze ook om te gaan met de jongdementie
van haar moeder. 

WIST JE DAT...

MINI-ONDERNEMING €MMAC UIT DE STARTBLOKKEN
Wij zijn  Olivier,  Gijs,  Jonas,  Joran,  Emile en  Lizette,  de  leerlingen van   6
Economie. Dit jaar hebben wij een minionderneming opgericht: €-MMAC.
Om onze inkopen te financieren hebben we tot wel 80 aandelen verkocht.
Ondertussen beschikken we over onze eigen bankrekening en houden we
nauwgezet de boekhouding bij. De eerste verkoop was een groot succes.
Onze Halloweensnoep vloog de deur uit. Na kritisch marktonderzoek
hebben we ons assortiment uitgebreid. We zijn in volle voorbereiding van
onze volgende verkoop op dinsdag 28 november en vrijdag 1 december.
Bezoek ons even op de speelplaats en laat je verrassen door onze leuke
gadgets! De minionderneming zal ook aanwezig zijn op het oudercontact
voor de kerstvakantie. Zijn er bepaalde producten die jullie in ons
assortiment willen zien? Laat het ons zeker weten. Je vindt ons op
Facebook (E-mmac) en Instagram (emmac_dp). We doen er alles aan om
onze onderneming verder uit te bouwen tot een succes.
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OVERZICHT PROEFWERKENPERIODE DECEMBER 2023

IMMACREVEIL: EEN ZEE VAN TROOST 
IN IMMACULATA

Verlies, rouw… ieder van ons heeft er helaas ooit wel mee te
maken. Toen we hoorden dat Reveil De Panne koos als
Troosthoofdstad 23, konden we niet achterblijven, de
werkgroep Reveil was dan ook snel gevormd.

We zorgden voor sfeervolle momenten tussen de middag
waarbij de leerlingen zich creatief konden uiten in het
beeldlokaal of in de gezellige ruimte van De Repos. Die
creaties vonden hun plaats op de gedenkplek, samengesteld
in de lessen beeld.

Tijdens het slotmoment zagen we een zee van lichtjes, één
voor iedere leerling en voor elk personeelslid als teken van
verbinding met de overkant. Toen het lied ‘Dat ik je mis’ van
Maaike Ouboter live werd gebracht, waren troost, verbinding
en warmte erg aanwezig. ImmacReveil blijft nazinderen en
zorgde voor lichtpuntjes in donkere dagen.

kerstvakantie: maandag 25 december - zondag 7 januari

Ik kus je, 
ik sus je, 
ik doof 
en ik blus je 
Je blijft heel dichtbij me 
Maar in mijn hoofd rust je
(M. Ouboter)



DRUGSTORIESANTWERPEN EN DESSEL: EEN RADIOACTIEVE DAG

Donderdag 16 november konden de leerlingen van het 5MTWE, 5LWE, 5ECWI en 5WEWIA/B genieten van de
fusieshow aan de universiteit Antwerpen. Ze werden ondergedompeld in de wereld van kernfusie, de
wetenschappers willen de zon maken op aarde. Kernfusie is misschien over enkele jaren de oplossing voor
ons energieprobleem en voor de klimaatverandering. 

In de namiddag hebben ze een bezoek gebracht aan Tabloo in Dessel, het informatiecentrum over
radioactieve afvalstoffen. In Dessel wordt al het radioactief afval van ziekenhuizen en industrie verwerkt. In
een permanente tentoonstelling met veel visuele informatie werd een zo duidelijk mogelijke kijk gegeven op
de wereld van de radioactieve afvalstoffen.

Wat een ('radio')-actieve, leerrijke dag!

PANNEIA KRIJGT VORM: DECORTEAM AAN DE SLAG

De leerlingen hebben zich ook al gestort op emmers verf en ze maakten elementen uit papier maché. Zo
groeit beetje bij beetje de setting voor het verhaal. Aan talent en enthousiasme bij team decor zeker geen
gebrek!

Er werd al een inkijk gegeven in het proces van de toneelspelers van Panneia. Voor het beeldend aspect zijn
de leerlingen ook al goed in de weer. Het decor en de affiche voor het stuk 'Roofridder' krijgen stilaan vorm. 

Er werd al druk geschetst om te komen tot mooie voorontwerpen voor de affiche. Ook staan er al heel wat
ideeën op papier voor op de grote wandpanelen. Die zullen het stuk volop in de sfeer van een middeleeuwse
jaarmarkt katapulteren. 



Studiepunten, credits, bama, banaba, centenvoorstudenten,…
Begrippen die tot voor kort misschien Chinees leken, werden
op maandag 13 november uitgelegd aan de ouders en
leerlingen van het zesde jaar. De scholengroep Talent-is
nodigde Professor De Langhe van Vives uit, om uitleg te
komen geven over studeren in het Hoger Onderwijs.

Ondertussen werd ook al in de klas uitleg gegeven aan onze
zesdes en zullen we voldoende tijd nemen om tegen het
einde van dit schooljaar tot een goede studiekeuze te
komen.

LUCA HAUSPIE

INFOAVOND VERDER STUDEREN

IMMAC-ESTAFETTE
Deze rubriek keert elke maand terug. In de Immac-estafette stellen we een aantal vragen aan iemand van  
Immaculata. Aan het einde van het interview wordt het stokje doorgegeven aan een ander lid van de
Immac-familie. We stellen elke keer dezelfde vragen en hopen op leuke antwoorden. Vorige maand beet
directeur Maeren de spits af. Hij gaf het stokje door aan Luca Hauspie, de eerste minister van onze
leerlingenraad.

Dag Luca, je kreeg het stokje door van de directeur.
Hij vond dat we je beter mogen leren kennen.
Vertel even kort wie je bent.

Wat is jouw favoriete plek bij ons op school?

Wat is jouw leukste Immac-moment?

Je mag één droomactiviteit kiezen om met de
school te doen.  Wat zou het worden?

Wat was je droomjob als kind?

Graag vragen we je ook nog even naar je lijflied of
favoriete song aller tijden?

Tot slot, aan wie zou u het stokje graag doorgeven?

Hey! Mijn naam is Luca, eerste minister van de
leerlingenraad. Ik ben 17 jaar en zit al de volle 6 jaar
hier op school. Ik zit in Moderne talen -
wetenschappen en hou van (grafische) kunst.

Ik zal toch voor de agora moeten gaan. Het is een
plek waar ik al sinds het eerste middelbaar naar
uitkeek en het heeft zelfs meer voordelen dan ik
dacht, zeker in de winter.

Sowieso de Parijsreis vorig jaar. Het was de eerste
keer waar je echt veel vrijheid kreeg tijdens een
‘excursie’. Superveel herinneringen gemaakt, lekker
gegeten en het heeft ons jaar over het algemeen
heel wat dichter bij elkaar gebracht. Ik kan niet
wachten tot de Italiëreis.

Als kind? Astronaut of astronoom. Geen idee hoe ik
daar bij kwam, aardrijkskunde en fysica zijn niet
mijn beste vakken. Ik ben er in ieder geval gerust in.
Ik heb niets te zoeken op de maan.

Goh, ik heb geweldige verhalen gehoord van de 100
dagen toen mijn zus hier nog op school zat (10 jaar
geleden). Om zo’n 100 dagen mee te maken lijkt me
wel fantastisch, wie weet is het nog mogelijk!

“Kleine Dagen” van Brihang! Brihang is een West-
Vlaamse poëet/rapper. Hij is volgens mij één van de
meest geniale artiesten en mijn persoonlijke
favoriet op dit moment. Het liedje gaat over de
kleine dagen die je doen denken en je de tijd geven
om dingen te beseffen en te leren. Ik ben zelf super
ambitieus en ik hou van spektakels, van grote
dagen, maar ik vergeet vaak dat ik enorm veel leer
gaandeweg.

Ik denk dat ik zal gaan voor Mark, de
conciërge/klusjesman. Hij verdient zeker en vast
wat extra credits voor zijn werk en dat geldt voor al
het onderhoudspersoneel!


